

户口迁移委托书
Household Registration Transfer Letter of Authorization

我_____, 出生日期_____, 身份证号码_____, 目前常住地址_____, 因个人原因暂时无法亲自办理户口迁移手续, 特此委托_____, 出生日期_____身份证号码_____——为我办理相关手续。

I, _____, born on _____, with the ID number _____ currently residing at _____, am unable to handle the household registration transfer procedures in person due to personal reasons. I hereby authorize _____, Date of birth _____ ID number _____ to handle related procedures on my behalf.

我了解并接受, 户口迁移可能涉及到的所有法律责任和后果。
I understand and accept all legal responsibilities and consequences that may be involved with the household registration transfer.

我特此声明, 我为_____办理我的所有相关手续负全责, 同时对因我个人信息的提供和使用所产生的任何法律问题, 我愿意承担全部法律责任。
I hereby declare that I take full responsibility for all related procedures handled by _____ and I am willing to bear all legal responsibilities for any legal issues that arise from the provision and use of my personal information.

本委托书一经签字, 即视为正式生效, 直至户口迁移手续完全办结为止。
This letter of authorization takes effect upon signature and remains valid until the household registration transfer procedures are fully completed.

委托人签字: _____
Principal: _____

日期: _____
Date: _____

请注意, 这只是一个模板, 并可能需要根据您的特定情况进行修改。在填写并使用这份声明之前, 您可能需要寻求法律专家的建议。另外, 一些地方可能需要此委托书在见证人或公证人在场的情况下签署, 以达到法律效力。